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Verslag bestuursvergadering  
woensdag 7 april 2021   
 
Locatie: n.v.t. → middels MEET 
 
Aanwezig:  Pastoor  F. Houwman (vz) 

Mw. R. v.d. Geer / Buchten 
Mw. A. Widdershoven / Buchten 

Dhr. J. Hermans / Buchten  

Dhr. J. v.d. Geer / Grevenbicht 
Dhr. M. Hecker / Holtum 

   Mw. N. de Vries / Holtum  
Dhr. B. Haerkens / Obbicht 

Dhr. J. Hermans / Obbicht 

 
Afg. m.k.g.  Dhr. W. v.d. Wauw / Born  

 

01. Opening 
Ben Haerkens opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte welkom en pastoor 
Houwman spreekt vervolgens een Paasgebed. 
 
02. Vaststelling agenda en volgorde  
De voorliggende agenda is akkoord.  
De agenda wordt aangevuld met : Wbtr. 
 
03. Verslag van Federatiebestuur d.d. 24 februari jl. 
Naar aanleiding van het verslag : 
Netty de Vries was aanwezig, wordt gecorrigeerd. 
 

Het verslag wordt vervolgens onder dank aan de samensteller goedgekeurd. 
 
04. Bespreken actielijst nr. 2 d.d. 24 februari jl. 
Punt 19. Aanhouden. Hier zijn geen ontwikkelingen te melden..  
Punt 75. Advertenties federatieblad. Dit punt blijft vast op de lijst staan.  
Punt 86. Formeren begrafeniskoor. Huidige coronacrisis houdt e.e.a. tegen. Aanhouden. 
Punt 87.Gesprek met Rinus Tubee. Rinus is niet voor deelname in het Parochiecomité. Er wordt 
geopperd dat hij wellicht namen van parochianen kan doorgeven zodat deze benaderd kunnen 
worden. Marthè Hecker merkt op dat hij met sommige mensen niet door dezelfde deur kan. Dan 
zou ook voor Netty de Vries gelden. AF 
Punt 88. Ger Theelen heeft ten deze vragen aan het bisdom gesteld. Pastoor zal de antwoorden 
hierop bij Ger navragen. AF. 
Punt 90. In Holtum zal op 2 mei weer een dorpswandeling worden gemaakt waarbij ook het 
kerkgebouw kan worden bezocht. 
In Obbicht heeft het PC contact met het Ecrevissecomité gehad en consensus bereikt. Er zal een 
gebruikersovereenkomst worden getekend. Praktisch punt is het branden van kaarsjes en de 
financiële verantwoording hiervan 
Punt 93. Docbase Begraafplaatsadministratie. Ben Haerkens wil met de opstart van dit 
onderwerp wachten tot dat men weer fysiek bij elkaar kan komen. 
Punt 95. Pastoor zegt dat dit punt van de lijst kan. Door corona zijn de presenatievieringen niet 
doorgegaan. AF. 
Punt 96. Wifi in de parochiekerken. XPS is in Born in het parochiekantoor doende geweest. De 
boosters zijn binnen. De juiste werking hiervan moet nog nagevraagd worden. 
Dit punt blijft op de lijst.  
Punt 97. Pastoor en secretaris stellen een brief op. Deze moet binnen een week verstuurd zijn. 
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05. Cie. Pastoraal 
 Op 18 maart is er een bijeenkomst van de commissie geweest. Pastoor heeft communievoor-
bereidingslessen van kapelaan overgenomen. Kapelaan is op dit moment niet fit. 
Vanaf volgende week hoopt pastoor met de vormsellessen (buitenschools) te beginnen. Volgende 
vrijdag is er weer met kapelaan een overleg gepland. Er wordt dan bekeken of er hulp geregeld 
moet worden, maar kapelaan heeft aangegeven dat hij de communiemissen toch wel zelf kan 
doen. Er moet wel tijdig gesignaleerd worden of er hulp geregeld moet worden. 
Caritatief overleg. Pastoor heeft aan de commissieleden Pastoraal gevraagd om na te denken 
welke initiatieven kunnen ondersteunen ten deze. Welke mensen hebben onze hulp nodig? 
Huisbezoeken. Hier moet nieuw werk van gemaakt worden. Er is nog niets ondernomen i.v.m. 
met communielessen en corona. Deze week krijgt Ans de lijst met namen en adressen. 
Goede Week vieringen. Deze waren zeker mooier dan vorig jaar. Er waren nu t.o.v. vorig jaar wel 
parochianen aanwezig bij de vieringen. Pastoor zegt dat we gedaan hebben wat we konden 
doen.  
Aldenhof. Dit is een probleem. De openluchtmis is niet doorgegaan en alsook nog enkele punten. 
Rini heeft met mw. Rongen contact gehad. Er zijn palmtakjes bezorgd. Ook zijn er theedoosjes 
gemaakt. Deze hebben alle bewoners gekregen. Men heeft dit zeker op prijs gesteld. 
De volgende vergadering van de commissie Pastoraal zal ergens in mei zijn. 

06.  
07. 06. Cie. Financiën 
08. Goedkeuring jaarrekening 2020. 

Iedereen wordt verzocht even bij Jan van de Geer langs gaan om handtekeningen te zetten. Ben 
Haerkens zegt dat het tekort hem best wel meevalt. Het bestuur gaat akkoord met de 
jaarrekening. 
Met Ger Theelen en fa. Coppen zijn de prijzen van de noveenkaarsen besproken. Deze worden 
binnenkort met 25 % verhoogd. Het bestuur gaat akkoord met een bulkinkoop van de 
noveenkaarsen. 
Opbrengst Vastenactie in Buchten is erg tegengevallen. In Obbicht is er dit jaar geen Vastenactie 
(collecte) gehouden. In Holtum moet het bedrag nog binnenkomen. 
   

 07. Cie. Gebouwen en terreinen 
09. - Goedkeuring verwarmingsinstallatie Parochiekerk Holtum. Ans vraagt zich af of er niet meerdere 

offertes moeten worden aangevraagd. We moeten hier in de toekomst bij investeringen wel 
rekening mee houden. 

10. Netty de Vries zegt dat deze installatie toch erg hard nodig is en dat deze zo snel mogelijk 
geplaatst moet worden. Marthè Hecker licht nog toe dat de verwarming hard aan vervanging is.  

11. Er zijn inmiddels ook giften ontvangen  
12. Het bestuur gaat akkoord met de aanschaf van deze verwarmingsinstallatie. 

- Parochie Buchten. Een jaar geleden is er gesproken over de houdbaarheid van het dak. De 
houdbaarheidsdatum begint te verstrijken. De ergste problemen zijn opgelost. Dit moet 
voortvarend aangepakt worden. Als er concrete voorstellen zijn dan komen deze in het 
federatiebestuur. Jac Hermans vraagt de vergadering om over dit onderwerp nog niet naar 
buiten uit te wijden. 

13.  
14. 08. Cie. P & O 

- Wet bestuur en toezicht rechtspersonen : Wbtr. Hierover is een brief binnen gekomen. Ben 
Haerkens vraagt zich af hoe het bisdom hier tegen aan kijkt. Dit is een nieuwe wet van de 
landelijke overheid en handelt over de aansprakelijkheid van besturen van stichtingen, 
verenigingen etc. Marthè Hecker zal de bij hem beschikbare informatie aan het bestuur 
doorsturen. Pastoor Houwman zegt dat hij dit punt ook met de deken zal bespreken. Dit punt 
moet op de actiepuntenlijst. 
- Afgelopen 25 maart is er P & O overleg geweest. Er is niks schokkend aan de orde geweest. 
De taken van de huishoudster van pastoor zijn besproken. Zij zou graag een oplossing willen 
voor het wassen van de ramen. Ben stelt voor om eerst met pastoor overleg hierover te hebben. 
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Liefst geen glazenwasser vanwege de kosten. William van de Wauw zou hierover wellicht ideeën 
aan kunnen leveren. 
- Jubileum pastoor is ook aan de orde gesteld. Er is morgen met pastoor, Ans en Ben overleg 

hierover. 
- In geen van onze parochies is er een overvloed aan vrijwilligers. We moeten erg zuinig met 

onze vrijwilligers zijn. De activiteiten moet licht, slim en leuk zijn, zeker gezien in het licht van 
de leeftijd van de vrijwilligers. Met technische hulpmiddelen kunnen we hun werk zeker 
verlichten.  

 
09. Andere overlegstructuren 
Niet aan de orde. 
 
10. Parochiefederatie 

 In Buchten zijn onlangs 5 misdienaartjes op proef opgetreden. Hopelijk zijn dit blijvertjes. In 
Buchten zijn het allemaal meisjes. Ook in Born is er 1 meisje in beeld. Ans stelt voor om de 
kinderen van Buchten ook Holtum te laten dienen. 

 In Buchten is men hierdoor in de knel gekomen met het maximaal aantal kerkbezoekers omdat 
de ouders in deze missen aanwezig wilden zijn. 

  
11. Rondvraag + mededelingen 
- Marthè Hecker meldt dat er m.b.t. de uitvaart en begrafenis van dhr. Frans Kerstjens 

problemen met Uitvaartbedrijf Pommé zijn geweest. Mw. Pommé was niet bereid om de 
gevraagde gegevens aan te leveren die nodig zijn voor een goede voorbereiding van de 
plechtigheden. Zij beroept zich op de wet AVG. Volgens het federatiebestuur is deze wet hier 
niet aan de orde. 

- Wet ANBI wijziging : melden in het federatieblad. Er zal een stuk geproduceerd worden. 
- Ans Widdershoven heeft een verzoek aan pastoor : s.v.p. bij afwezigheid vooraf het  

antwoordapparaat aan zetten. Pastoor zegt dat na technische problemen gehad te hebben 
deze nu zijn opgelost. Het antwoordapparaat staat dit nu aan. 

- Ben Haerkens zegt dat er wellicht versoepelingen m.b.t. de van kracht zijnde 
coronamaatregelen aan gaan komen. Dit zou mogelijk ruimte kunnen bieden bij de 
communiemissen. Als dit zo is moet er tijdig met de ouders gecommuniceerd worden. We 
dienen wel eerst te wachten op bericht van de bisschoppen. 
 

12. Sluiting  
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 21:20 uur de vergadering onder dank aan 
ieder voor zijn of haar inbreng. 
 
 
Pastoor Houwman       Jan Hermans 
voorzitter        secretaris 

 
 
 
………………………………..      …………………………….. 
 
Vergaderschema 2021 Federatiebestuur 

 
     13 januari   –  Buchten MEET  25 augustus - Born   
     24 februari  - Obbicht   MEET  13 oktober - Buchten  
      7 april      - Born      MEET  24 november - Obbicht  
     19 mei  - Buchten      
     30 juni       - Obbicht   


